
Protokół Nr 51/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 28 listopada 2022 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu Komisji z 11.05.2022 r. 

4. Rozpatrzenie podania mieszkańca z dnia 22.11.2022 r. 

5. Przeanalizowanie stanowiska Komisji w sprawie rozpatrzenie petycji z dnia 1 listopada 2022 r. 

6. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pani Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji, 

pracowników urzędu oraz gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono i głosami 3 za został przyjęty. 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał, czy są uwagi do przesłanego protokołu 

Komisji z dnia 11.05.2022 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z dnia 

11.05.2022 r.  

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 3 za przyjęli protokół. 

Do pkt 4 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił podanie mieszkańca z dnia 21.11.2022 r. 

Mieszkaniec w podaniu zwraca się do rady miejskiej o przydzielenie gminnego lokalu mieszkalnego.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do radcy prawnego, czy w tym 

przypadku rada miejska jest niewłaściwa i podanie powinna przekazać burmistrzowi. 

Radca prawny Pani Monika Bogdan odpowiedziała, że powyższe stanowisko jest właściwe. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie stanowisko Komisji o uznaniu 

rady miejskiej za niewłaściwą do rozpatrzenia i przekazaniu podania mieszkańca z dnia 22.11.2022 r. 

Burmistrzowi Gołdapi. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 3 za przyjęli powyższe stanowisko.  

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił petycję z dnia 1 listopada 2022 r. Uzyskał 

opinię od radcy prawnego z której wynika, że z treści petycji nie wynika jednoznacznie, czy nadawcą petycji 

jest osoba fizyczna Maciej Roman Bombicki, czy osoba prawna bądź jednostka organizacyjna niebędącą osobą 

prawną wskazana w treści petycji jako ” THINK TANK – GENESIS POLONIAE im. Pokolenia ,,JPII’’  

i ,,Pełzającej Rewolucji’’ Poznań 56-Solidarności 1980/89’’ polskie sprawy publiczne – od mitycznej calisi  

z Przełomu Antyku i Średniowiecza, ,,Dagome Iudex’’ Mieszka I z Dynastii Piastów, do Unii Lubelskiej  

i Europejskiej XXI w. Consensus civium eest robur civitaties’’ ul. Szeherezdy 59; 60-195 Poznań. Zgodnie zaś 

z art. 4 ust. 2 pkt 1 ustawy o petycjach petycja powinna zawierać oznaczenie podmiotu wnoszącego petycję; 

jeżeli podmiotem wnoszącym petycję jest grupa podmiotów, w petycji należy wskazać oznaczenie każdego  

z tych podmiotów oraz osobę reprezentującą podmiot wnoszący petycję. Wobec powyższego petycja  

nie spełnia wymagania określonego w art. 4 ust. 2 pkt 1 ustawy o petycjach. Na podstawie art. 7 ust. 1 ustawy  

o petycjach: „Jeżeli petycja nie spełnia wymogów, o których mowa w art. 4 ust. 2 pkt 1 lub 2 pozostawia się  

ją bez rozpatrzenia” zaproponował stanowisko o pozostawieniu petycji z dnia 1 listopada 2022 r. bez 

rozpatrzenia.   



Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie stanowisko Komisji  

o pozostawieniu petycji z dnia 1 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia.  

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 3 za przyjęli powyższe stanowisko. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie pozostawienia 

petycji z dnia 1 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały  

w sprawie pozostawienia petycji z dnia 1 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 3 za przyjęli zaproponowany projekt uchwały.  

 

Do pkt 6 

Brak wolnych wniosków. 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis         Zbigniew Makarewicz 


